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Protokoll Kommunala 
Funktionshinderrådet 

Torsdag 27 maj 2021, klockan 10.00 – 12.00 

Svenljungasalen Norr, Kommunhuset/Teams 

Närvarande 
För Svenljunga kommun:  
Birgitta Boo, ordförande,  
Liselott Johansson, sekreterare 
Fredrik Skoog, enhetschef  
Sebastian Nydén, socialchef 
Jan Berndtsson, representant Svenljunga verksamhetslokaler 
 
För intresseorganisationerna:  
Sonja Fransson, RBU – riksförbundet för rörelsehindrade barn och ungdom,  
Martin Lindbäck, SRF, - Synskadades riksförbund 
 
För nämnderna: 
Margareta Bjälkemo, Samhällsbyggnadsnämnden 
Patrik Thorén, Barn- och utbildningsnämnden 
Johan Björkman, kommunstyrelsen 
 
Övriga 
Andreas Bergsten, tillgänglighetsfrågor Svenbo 
Emma Vånder, Folkhälsosamordnare 
Tomas Klug, Kanslichef 
 

§ 1 Närvarande samt val av justerare och tid för justering 
Patrik Thorén utses att justera dagens protokoll. 

§ 2 Godkännande av dagordning samt tillägg av övriga frågor 
Dagordningen godkänns. 

§ 3 Genomgång av tidigare mötesprotokoll 
Godkänns och läggs till handlingarna. 

§ 4 Prismodell för nya färdtjänstresor 
Tomas Klug beskriver arbetet med Svenljunga kommuns nya prismodell för färdtjänst 
baserat på Västtrafiks nya prismodell. Inga negativa åsikter om det nya systemet har 
hitintills kommit in från de färdtjänstberättigade. Resandet 2020 i jämfört med 2019 har 
halverats och antas bero på Coronapandemin. 
Fråga ställs av Sonja Fransson om det har kommit in klagomål på långa väntetider. 
Svaret är att om klagomål lämnats har denna kommit in till Västtrafik och hanteras där. 
Samverkansmöten hålls regelbundet mellan kommun och Västtrafik och fungerar bra. 
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§ 5 Rapport kring pågående projekt och tillgänglighetsanpassning 
Fredrik Skoog rapporterar om pågående projekt. 

• Tillsammans med Jan Berntsson jobbas det med att få till en säker gångväg till 
nya förskolan 

• Etapp 2 för Boråsvägen ska startas som innebär en gång och cykelväg samt 
trottoar 

• Utbyte av äldre belysning pågår i Holsljunga kyrkby. Därefter byts även 
belysningen i Kalv och Mårdaklev som anpassas till dagens krav. 

• Det pågår arbete kring Icas parkering som ska vara klart i vår. 
• Ny tömningsplats för husbilar har byggts vid reningsverket. 
• Projekt för byggande av bro bakom brandstationen och Klockaregårdsparken är 

återupptaget 

Fråga ställs av Sonja om hur det går med arbetet att göra en hårdgjord yta vid 
Holsljunga badplats. Fredrik ska kontrollera detta och återkommer i frågan.  

§ 6 Rapport kring pågående projekt inom Svenbo och Svenljunga 
verksamhetslokaler samt tillgänglighetsarbetet 
Andreas Bergsten rapporterar kring kartläggningen och arbetet med tillgänglighet i 
kommunens vallokaler inför valen 2022. Numera ska alla vallokaler uppfylla 
tillgänglighetskraven och inga dispenser lämnas. Myndigheten för delaktighet har 
upprättat en checklista som kommunerna kan använda i sitt arbete. Andreas konstaterar 
att alla prel. vallokaler kommer att behöva mer eller mindre anpassningar. När det 
slutliga beslutet är fattat vilka lokaler som ska fungera som vallokaler kommer en mer 
noggrann inventering att göras av dessa. Andreas visar exempel på olika lokalers brister. 

Jan Berntsson rapporterar att ett arbete är påbörjat med att åtgärda höjdskillnaderna vid 
uteplatserna i lägenheterna på Ängen Klockaregården. Arbete med att få in fiber i 
kommunens verksamhetslokaler pågår. Klockaregårdens avdelning Gullviva samt LSS-
boendet Prästagärdet står först på tur. 

En graffitimålning kommer att göras under sommaren på en vägg på Mogaskolan.  

§ 7 Rapport kring Aktivitetshuset Hammarlind 
Folkhälsosamordnare Emma Vånder berättar om hur långt arbetet kommit med 
Aktivitetshuset Hammarlind. Syftet med verksamheten är att minska ensamheten för 
äldre. Innehållet i vilka aktiviteter som ska bedrivas ska bygga på vad de äldre 
medborgarna vill göra och goda idéer är välkomna. Aktivitetssamordnare kommer att 
hålla ihop aktiviteterna. Samverkan ska ske inom kommunen och med föreningar för att 
nyttja lokalerna. Verksamheten förväntas att öppna under hösten 2021 med att i början 
ha öppet 3 dagar i veckan. Fram till sommaren är Emma Vånder kontaktperson.  

Sebastian Nydén informerar att beroende på hur pandemin utvecklar sig kan det påverka 
öppnandet. Framtiden får visa om lokalerna kan användas även av andra grupper än 
äldre. 
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§ 8 Övrigt  
Sonja informerar att lokalen bakom salongen på Teaterbiografen är möjlig att hyra för 
möten eller aktivitet och en grupp från LSS  använder den just nu ett par dagar i veckan 
för musikstunder. 

§ 9 Nästa sammanträde 
16 september klockan 10.00-12.00 

 

 

Liselott Johansson 
Sekreterare 
 

Justeras: 
 

 

Birgitta Boo   Patrik Thorén 
Ordförande    Justerande 
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